
 
 
 

Generalforsamling Direktøren 27.2.2022 

Dagsorden: 
 

Valg af dirigent og referent.  

Frantz Andreasen blev valgt som dirigent. Hanne Bernstein blev valgt som referent. 

1. Bestyrelsens beretning.   

Leo fortalte om årets aktiviteter i Direktøren, herunder om det nye gavlmaleri, om 

udstillinger og om succesfulde workshops i maleri og keramik. Der planlægges igen 

workshops i den kommende sæson. 

Erik og Leo har løbende holdt kommunen op på, at varme manglen i Direktøren har været 

en alvorlig hindring for medlemmernes aktiviteter. En del, især malegrupperne, har holdt 

stand med varmt tøj, kaffe og et godt humør. Strikning og smykker har været henvist til 

lokalet i kulturhuset på den gamle hovedskole. Og syning har ikke kunnet lade sig gøre.  

En kontrakt af en vis varighed har vi også efterspurgt. Denne har vi indtil videre ikke 

kunnet få. Vi har heller ikke kunnet få lovning på andre lokaler. Der arbejdes videre på at 

få løst varmeproblemet.  

Der er kommet vandskade i bygningen, da et tagvindue var blæst af i den sidste storm. 

Håndværkere er ved at udbedre skaden. 

Leo fortæller om et initiativ fra Direktøren til et event: ’Byens, Havnens og Havets Blå 

Bånd’. Se vedhæftede information. 

Kommentarer til beretningen:  

Dorte gør opmærksom på, at kulden og fugtigheden i bygningen om vinteren er til skade 

for de malerier, der har hængt fast på udstilling. Det anbefales derfor, at alle tjekker deres 

malerier og tager dem hjem om vinteren. 

Leo kommenterer, at vi kunne udnytte lokalet på Byskolen mere om vinteren. I betragtning 

af lokalets størrelse, ville de forskellige grupper skulle booke et tidspunkt for brug af 

lokalet. 

Der kommer forslag om, at vi kunne undersøge, om der er en mulighed for, at vi får et fast 

lokale i Tulipbygningen. Der skulle være et sidelokale, som kan åbnes op ned mod havnen. 

 



 
 
 

2. Regnskab for det forløbne år til godkendelse.   

Regnskabet blev gennemgået og godkendt.  

Kommentarer til regnskabet: 

Der blev spurgt, om bestyrelsen har planer for de penge Direktøren fik fra sommerspillet 

sidste år (kr. 47.811). Der blev svaret, at disse penge er øremærket til materialer til 

Direktørens værksteder og, at der er stor efterspørgsel på en keramikovn. Det giver dog 

ikke mening at anskaffe en ovn, før vi har et sted, vi kan bruge året rundt. 

3. Behandling af indkomne forslag.   

Der var ingen indkomne forslag. 

4. Fastsættelse af kontingent.   

Kontingentet er uændret og fastsat til kr. 200,- pr år. 

5.      Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 3 suppleanter  

Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: 

Hanne, Mentoo og Erik er på valg og er indstillet på genvalg. 

 

Hanne Bernstein, Erik Nørgaard og Mentoo Mortensen genvælges til bestyrelsen. Anette 

Redin, Karen Tholle og Dorte Eskemose Jensen blev valgt som suppleanter. 

6. Valg af revisor og suppleant.   

Frants Andreasen vælges som revisor. Der var ingen stillere til revisorsuppleant, stillingen 

er derfor indtil videre ubesat. 

7. Eventuelt.  

Der tilkendegives utilfredshed med forholdene på tekstilværkstedet. Det planlægges 

derfor, at flytte tekstilværkstedet til vores lokale på Byskolen. Dette også især med henblik 

på fugtigheden i Direktøren om vinteren. 

 

For referat 

Hanne Bernstein og bestyrelsen. 

 
 

 


